
Referat af bestyrelsesmødet d. 17. marts 2025 kl. 19.45 

1. Siden sidst 
Condes er blevet opdateret 
 

2. Opfølgning generalforsamling 
- Kontingent – skal det hæves med kr. 50 pr. år og skal det opkræves halvårligt? 
Bestyrelsen blev enige om at kontingentet fastsættes til 600 kr. for seniorer og 150 kr. for 
passive medlemmer. Juniorernes kontingent holdes på 360 kr. Kontingent opkræves fremover 
halvårligt. 
Kontingentet dækker almindelige tirsdagstræningsløb, egne divisionsløb og voksenkurser. 
Fremover betaler medlemmerne derfor for 5-daws og vintertrænings-løbene. 
Juniorerne får refunderet halvdelen af betalingen for U1 og U2 (ungdomskurserne i 
vinterhalvåret) og sommerlejr samt divisionsløbene (egne divisionsløb er gratis) 
Fremover betales 25 kr. for fællesspisningerne. 
- nye skove 
Per har kigget lidt på Gudbjerg Skov, som er stor og evt. kan bruges. 
Gudbjerg Præsteskov (som ikke er så stor) men med en del kurver og kunne være aktuel. 
Skjoldmose Skoven ved Klatre Parken kunne også være aktuelt. 
 

3. Arbejds- og ansvarsfordeling i klubben (vedhæftet) 
Leila retter den til. Den vedhæftes næste referat. 
 

4. Årshjul (vedhæftet) 
Som punkt 3. 
 

5. Lene og Leila’s møde med ABIS (www.abis.dk) omkring evt. samarbejde med dem 
omkring o-løb til bydelsfestival i august. 
Ansatte i boligforeningen foreslår at klubben laver løb i deres området i Byparken. Vi får adgang 
til deres lokaler. Vi kunne måske starte kl. 17 med børneløbene.  
Der kunne evt. laves sprintbaner til børnene. 9. august kunne være en god dato for dem. 
Leila melder tilbage, at vi gerne lægger et par løb deroppe i aug.-sept. 
 

6. Sydfyns 4’daws er alle opgaver fordelt 
Opgaverne skønnes at være fordelte. Indbydelsen skal rettes til i forhold til pris m.m. Bjørn 
lægger den på O-Fyn. 
 

7. Fyns Sprint Cup, noget vi skal forholde os til. 
Der bliver afholdt møde i april, hvor man bl.a. fordeler opgaverne i forbindelse med stævnet. 
 

8. Fælles bestyrelsesmøde med Odense og Faaborg den 26.3 eller 9.4 
Det bliver 9. april i klubhuset kl. 19-21. Der serveres kaffe og kage. 
Punkter til dagsordenen:  

http://www.abis.dk/


Evaluering af vintertræningen. 
Fælles arrangementer.  
Vi står for Fyns-mesterskabet. Vi løber i Lakkendrup og holder afslutning/spisning/hygge i 
Brændeskov forsamlingshus. 
Overvejelser i forbindelse med Påskeløbet i 2029 
 

9. Sommerafslutning og opstart efter ferien. 
Træning 17. juni og afslutning med efterfølgende fælles spisning/hygge 24. juni.  
Hovedrengøring 12. august og fynbokarrusel (I Sofielund) fx 2. sept. 
 

10. Evt. 
Opfordre vores nye medlemmer til at deltage i sprintcup. 
Næste bestyrelsesmøde 26. maj 
 
Referent 
Annette 


